
Do Biura Rady wpłynęła interpelacji p. Radnej Ewy Slezak w związku z czym 

proponowany jest wyjazd w teren związany z procedowanymi zmianami 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy. 


